
SENIOREN  Protokoll § 1 - 13 

Anhörig & Pensionärscentra 

Hässleholm   

 

Tid: 13 juni  2022,  kl 09.oo 

Plats: Senioren 

 

 

Styrelsemöte 

 

 

Närvarande:  Frånvarande: 

Beril Wirödal     ordförande Birgitta Huovila sekreterare  

Lisen Ekdahl     vice ordförande Lars Waldén ersättare 

Kjell-Göran Hansson     kassör Gunilla Andersson adjungerad 

Marie-Louise Håkansson  ledamot Bengt Nordström adjungerad  

Lars Isaksson ledamot  

Agneta Lejmyr ledamot 

Ingela Lindau ledamot 

Anne Nanngård ledamot 

Siv Nilsson  ledamot 

John Finnberg ersättare 

Ann-Christine Johansson ersättare 

Siv Jönsson ersättare 

Ann-Kristin Roos ersättare   

Gunilla Steen ersättare 

Ninnie  Tingsberg ersättare 

Ruth Wernolf Nyberg Ersättare 

 

 

§ 1 

Mötets  Ordföranden Berit Wirödal hälsade deltagarna välkomna 

öppnande  och förklarade mötet öppnat. 

  Siv Jönsson utsågs till sekreterare för mötet, då Birgitta Huovila 

  anmält förhinder. 

 

§2 

Dagordning Uppgjord dagordning godkändes. 

 

 

§ 3 

Justerare  Till att justera protokollet jämte ordföranden valdes Lars Isaksson.. 

 

§ 4 

Protokoll  Protokoll från 9 maj 2022 föredrogs och godkändes. 

 

§ 5 

Ekonomi  Kassören redovisade dagsaktuell ekonomi för Senioren. 

  Ekonomin är god.  Saldolista delades ut. 

 

 

 



 

§ 6 

Information Enades om att till anhörigstategen och anhörigkonsulenten 

  framföra önskemål om närvaro så att vi får aktuell information. 

  Går ej detta vill ha vi  informationen skriftligt. 

 

§ 7 

Nycklar  Ingela Lindau efterlyste nyckellistor från hörsel- och 

  diabetesföreningarna. 

  Diskussion om lista ska lämnas för de nycklar, som 

  Omsorgsförvaltningen har. Styrelsen ska taga  reda på 

  vad som gäller. 

  Nyckeln till soprummet har nu kommit tillrätta.  

 

§ 8 

Väntjänst  Ordföranden efterlyste förslag till en fungerande väntjänst 

  inom Hässleholm. Besöksguppen upphörde under pandemin 

  och har inte kommit igång – eldsjälar saknas. 

 

  Väntjänsten ute i orterna fungerar bra. 

 

  Frågan diskuteras vidare på nästa samanträde. 

 

§ 9 

Stolar  Stolarna som Capiokliniken ”lånat” har nu kommit tillrätta. 

  Rör sig om nio stolar. 

 

§ 10 

Hjärtstartare Gunilla Steen återkommer i ärendet vid senare möte 

  under hösten. 

 

§ 11 

Övrigt  Gällande ytterdörren är ny teknik installerad men tyvärr 

  fungerar det ej tillfredsställande. Svårt att komma ut när 

  cafeterian är stängd. Reparatör kommer 14 juni 2022 för att 

  programera om systemet. Rapport på nästa sammanträde 

  av Kjell-Göran Hansson. 

 

  Kjell-Göran Hansson presenterar vid nästa sammanträde 

  ett förslag gällande bokningar av lokalerna.för 2023. 

 

  Om föreningarna vill bjuda på ”finare kakor” än de som 

  finns i cafeterian, får de ordna detta själva. 

 

§ 12 

Styrelsemöte Nästa styrelsemöte 

  15 augusti 2022, kl 09.oo. 

  Plats: Senioren. 

 

  AU sammanträder 8 augusti 2022, kl 09.3o. 

 

 



 

 

§ 13 

Avslutning  Ordföranden tackade de närvarande och förklarade 

  sammanträdet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

Siv Jönsson  Berit Wirödal 

sekreterare   ordförande 

 

 

 

 

 

   Lars Isaksson 

   justerare     

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

      

   

   

   


